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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR ŠKOLJI Ć 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-04/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  31.12.2009. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
SA 49. SJEDNICE VMO ŠKOLJI Ć 

 
49. sjednica VMO Školjić održana je 18.11.2009. (srijeda) s početkom u 18 sati u 

prostorijama MO Školjić, Žrtava fašizma 2/II. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Predrag Miletić, predsjednik VMO 
• Marija Kos, zamjenica predsjednika VMO  
• Ljubomir Kočka, član VMO 
• Elvira Dizdarević, članica VMO  
• Juro Perković, član VMO 
• Vesna Širola, tajnica VMO. 

 
Ostali nazočni: 
• Koraljko Pasarić, grañanin. 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• - 

 
Usvajanje zapisnika sa 48. sjednice VMO Školjić: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Tekuća komunalna problematika 
2. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
Prije prve točke dnevnog reda g. Miletić je obavijestio pristune da je prije dva dana umro 
nekadašnji vijećnik MO Školjić u razdoblju od 2003. do 2005. g. Alija Šuke. Istaknuo je da je pok. 
g. Šuke bio veoma konstruktivan i aktivan vijećnik. Njegovom sinu, dr. Ramadanu Šukeu poslan je, 
u ime Vijeća, telegram s izrazima sućuti. G. Miletić je zatim zamolio prisutne da se minutom šutnje 
oda  počast bivšem kolegi, susjedu i prijatelju, što je i učinjeno. 
 
AD 1 
 
G. Miletić je izvijestio prisutne vijećnike da je konačno dogovoreno s g. Leom Kurilićem  iz  Rijeka 
prometa da se preostalih 16.000,00 kn od komunalnih prioriteta za 2009.g. realizira kao sanacija 
nogostupa u Ulici Školjić od kbr 5A do 7. Taj nogostup bio je od stane Vijeća predložen za 
realizaciju komunalnih prioriteta u 2010.g., a ovako će biti realiziran ranije. 
 
Zaklju čak:  Prisutni vijećnici suglasni su s dogovorenim. 
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Preostali prioriteti predloženi za 2010. g. realizirat će se kao što je Vijeće i ranije predložilo i to: 
 

1. 
Sanacija nogostupa u Ulici Školjić od broja 7 do 9 (nogostup od 
broja 5A do 7 realizirat će se iz sredstava prioriteta za 2009.g. u 
iznosu od 16.000 – dogovor s g. Kurilićem)  

18.000,00 

2. 
Sanacija zapadnog nogostupa u Ulici Ivana Grohovca te 
nogostupa u Ulici Školjić od kbr. 10 do 11 A 

60.000,00 

Ukupno kn 78.000,00   
 
G. Kočka dao je primjedbu na to da je sredsvima iz komunalnih prioriteta za 2008.g. asfaltiran 
istočni nogostup u Grohovčevoj ulici, ali da je ostao neureñen dio ulaza prema parkingu 
«Narodnog učilišta» pa smatra da taj dio izgleda nedovršen. Predlaže da se zatraži ureñenje tog 
malog dijela kolnika. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su suglasni da se uputi dopis Rijeka prometu s navedenim zahtjevom.  
 
G, Miletić je istaknuo otežani prolaz pješacima preko parkirališta Školjić i to na mjestu gdje su 
rezervirana parkirna mjesta za SOU. Potrebno bi bilo ukinuti jedno parkirno mjesto da bi se 
olakšao prilaz stepenicama koje su nasuprot  “Narodnog učilišta”, a preko parkirališta skraćuju put 
prema semaforu (smjer Vodovodna ulica). Predlaže da se uputi dopis  Rijeka prometu i zatraži 
ukidanje jednog parkirnog mjesta. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su suglasni s predloženim. 
 
G, Kočku kontaktirao je vlasnik autoelektričarske radnje kod “Coltima” s molbom da ga Vijeće 
podrži u njegovom zahtjevu prema Rijeka prometu da mu se ispred radnje postavi stupić koji bi 
onemogućavao parkiranje ispred njegovog poslovnog prostora. 
 
Gñica Dizdarević se nije složila da se podrži molba vlasnika navedene radione jer smatra da se 
radovi rade van umijesto u radioni. Sličan problem postoji u Vodovodnoj ulici kod karburator 
servisa. Radovi se izvode vani, buka i zagañenje su često nepodnošljivi. Smatra da bi komunalni 
redar trebao više učiniti na očuvanju reda. Ali očito to ne čini. 
 
G. Perković smatra da to nije problem koji može rješavati mjesni odbor nego stručne službe.  
 
G. Miletić smatra da vlasnik radione na Školjiću 11 nije grañanin našeg mjesnog odbora tj. on 
samo radi na našem području, a vijeće je odabrano od grañana. 
 
G. Kočka smatra da bi vlasniku navedene radione trebalo izaći u susret jer tu radi već više 
desetaka godina i nikada nije bilo problema. 
 
G. Miletić smatra da se vlasnik radione mora obratiti OGU za komunalni sustav, Direkciji za 
poslovne prostore i od njih dobiti suglasnost. Vijeće ne može brinuti o njegovim poslovnim 
problemima. 
 
Zaklju čak: Vijeće neće podržati molbu vlasnika autoelektričarske radione. 
 
 
AD 2 
 
G. Miletić je podsjetio vijećnike da je ovo Vijeće prošle godine dalo 2 prijedloga za fond imena ulica 
i trgova u gradu Rijeci i to: pok prof. Radmile Matej čić i toponim Lešnjak kula . Oba prijedloga su 
prihvaćena od Odbora za mjesnu samoupravu i uvrštena u fond imena.  
 
Sada predlaže 3 nova prijedloga i to: Gomila, Kontrada Sv. Sebastijana  i dr. Vanda Ekl . 
 
Zaklju čak: Vijećnici su suglasni s prijedlozima i obrazloženjima g Miletića. Dopis s prijedlozima i 
obrazloženjima će se hitno uputiti Odboru za mjesnu samoupravu. 
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Gña. Kos izvjestila je prisutne vijećnike o sastanku kojem je prisustvovala u ime Vijeća kao član 
žirija za oslikavanje grafitima garažnih kućica na Klobučarićevom trgu u organizaciji trvtke »Garaže 
Rijeka» i Grada Rijeke. Na sastanku koji je trajao skoro 4 sata, odabrane su idejne skice na 
temelju kojih će se oslikati garažne kučice do polovice prosinca o.g. S nekim idejama se gña. Kos 
nije slagala jer je smatrala da nisu primjerene tom području (djeca, škola) tj radi prikaza grubih 
sadržaja. 
 
G. Miletić je podijelio prisutnim članovima Vijeća anketu o kriminalitetu na području grada Rijeke 
koju je inicirao Gradonačelnik. MO Školjić dobio je 20-ak anketnih listića koje treba podijeliti 
grañanima i to po mogućnosti što različitijoj dobnoj strukturi radi realnosti informacija. 
 
G. Miletić je obavijestio prisutne vijećnike da je od OGU za poduzetništvo ponovno došao zahtjev 
za izdavanjem mišljenja o produženju radnog vremena caffe bara “Kosi toranj” za dane 12., 19. i 
24. prosinac  2009. (do 05:00 sati). On ubuduće ne želi potpisivati nikakve slične suglasnosti tj. 
davati mišljenja. Smatra da članovi Vijeća nisu nikakvi kontrolori rada kafića u stambenoj zoni i da 
se time treba netko drugi baviti. Toga nema niti u Poslovniku Vijeća. Davati mišljenje u ime okolnih 
stanara je veoma nezahvalno. Neka kafići uz zahtjev za produženje radnog vremena prilože 
mišljenje predstavnika stanara iz okolnih zgrada. Posebno ističe probleme stanara iz Medulićeve 
ulice s kojim je ovo Vijeće upoznala gña. Barić na sjednici 15.04.2009.. 
 
Gña. Kos se u potpunosti slaže s g. Miletićem. Posebno naglašava problem koji često stvaraju 
gosti «Češke pivnice» koji izlaze kroz Ulicu Alda Colonella. 
 
Zaklju čak:  Vijećnici su jednoglasno odlučili da će odbiti dati mišljenje za traženo produženje 
radnog vremena. Uputiti dopis OGU za poduzetništvo da ubuduće ne traže slična mišljenja. 
 
G. Miletić je obavijestio vijećnike da je 6. bilten u završnoj fazi i da će za štampu biti spreman do 
kraja ovog mjeseca. 
 
G. Miletić je predložio da se program Vijeća pod nazivom Doček Djeda Božićnjaka organizira 12. 
prosinca (subota) u 10:30 u prostorijama MO Školjić. Pokloni za 58 djece su već naručeni i za to je 
osigurano, iz sredstava Vijeća, 5.000,00 kn te 1.000,00 kn za predstavu i Djeda Božićnjaka. 
 
Zaklju čak:  Vijećnici su suglasni s prijedlozima g. Miletića. 
 
Tajnica je izvijestila vijećnike da se gña. Vesna Čulinović, umirovljenica iz Ulice Školjić 2, javila kao 
volonterka za rad u aktivnostima Vijeća. Gñici. Dizdarević se za volonterski rad javila gñica. Sanja 
Lojpur (Vodovodna 10), a g. Pasariću se javila gña. Dragica Matejčić (Ž. Fašizma 8) koja želi i 
ubuduće pomagti u realizaciji programa «Ljeto u Starom Gradu». Takoñer mu se javila i gña. 
Olivera Baljak, glumica riječkog kazališta sa željom da se uključi u rad mjesnog odbora u kojem 
sada stanuje. 

 
G. Miletić je predložio da se, kao i svake godine, organizira nogovodišnji domjenak za članove 
vijeća, volontere i suradnike i time utroše preostala sredstva (cca 1.200,00 kn) od reprezentacije 
Vijeća za ovu godinu. Za datum je predložio 17.12.2009. (četvrtak) u 18 sati  i predočio vijećnicima 
prošlogodišnji popis uzvanika da daju svoje primjedbe i prijedloge. Vijećnici su predložili da se 
svakako pozovu i navedene volonterke. 
 
Zaklju čak:  Vijećnici su suglasni s prijedlozima g. Miletića i g. Pasarića. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.            Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Vesna Širola 
Predsjednik VMO:  

Predrag Miletić 
 

 
 
        


